



Protokoll styrelsemöte S15

Närvaro:	Felix Aronsson	Ordförande
	Sofie Eliasson	Sekreterare
	Fredrik Andersson	Skattmästare
	Fredrik Gullstrand	Cafémästare t.o.m. §11
	Erik Iveroth	Överphös t.o.m. §11
	Edward Linderöth-Olson	SRD-ordförande
	Johannes Jakobsson	Källarmästare
	Björn Nilsson	Revisor fr.o.m §8
	Joakim Andersson	
	Christian Lindgren	

§1	OFMÖ	Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet öppnat kl 17:07
§2	Tid och sätt	Tid och sätt godkändes
§3	Adjungeringar	Joakim Andersson och Christian Lindgren adjungerades
§4	Föredragningslista	Föredragningslistan godkändes
§5	Föregående mötes protokoll	
§6	Beslutsuppföljning	Beslutsuppföljningen ser ut som följande:

Nr	Beslut	Genomförs av	Beslutat	Redovisas
6	Reperation av projektor	Tobias	S03	S15
9	Inköp av kassaapparat	Olof	S05	S15
13	Analog kalender	Felix	S09	S15
15	Nyckelskåp	Johannes	S10	S15
16	Telefonabonnemang	Henrik	S10	S15
18	Policydokument	Erik	S10	S15
19	Safari	Felix	S10	S15
22	Varumärkesregistrering	Fredrik	S13	S15

Styrelsen beslutade:

att punkten reperation av projektor bordlägges till nästa möte

att punkten inköp av kassaapparat bordlägges till nästa möte

att Erik tar över planerandet av den Analoga kalendern.

att punkten nyckelskåp bordlägges till nästa möte

att ansvaret över punkten telefonabonnemang läggs över till Tobias.

att punkten policydokument bordlägges till nästa möte

att Tobias och Felix ska sitta ner med Jessica och diskutera Sa-



- farit.
- att** punkten varumärkesregistrering på riktigt bordlägges till nästa möte.
- §7 Utskottsrapporter Staben har någorlunda färdigställt budgeten inför hösten. Erik meddelar att han kommer skicka ut den till styrelsen i kväll.
- Staben kommer i morgon att hålla i ett lunchföredrag med Sigge Testare.
- §8 Val och entledigande av funktionär Styrelsen beslutade :
- att** välja in Mathias Jernberg till posten sudo
- att** entlediga Edward Linderöth-Olson posten Blixt Gordon
- att** välja in Fredrik Andersson till posten Arkivarie
- §9 Shiphte Styrelsen beslutade att Lux ska kolla upp aktiviteter att underhålla oss med under shiphtet. Datum för shipihtet beslutades temporärt för onsdag den 19 - torsdag den 20 augusti i v -1.
- §10 Styrelsearbete under sommaren Nu när många drar hem över sommaren behövs det någon som tar hand om posten och ser till iDét över sommaren. Joakim, Erik och Fredrik kommer att stanna kvar i Lund under sommaren. Det beslutades även att Jocke och Fredrik kolla med PH om access för att komma in till postfacket.
- §11 VTM extra Felix ansvarar för att mejla ut till samtliga funktionärer att de ska närvara på mötet.
- Styrelsen **beslöt** att jämka merlin motionen.
- §12 Datum för nästa möte Datum för nästa möte planeras ligga tisdag den 18 augusti v -1.
- §13 Övrigt Styrelsen diskuterar om det bör finnas en minimum gräns på antalet deltagare under SRD-möterna. Sittande ordförande anser att det kan behövas ett antal funktionärer på mötena för att kunna ha en grupp bakom besluten. Styrelsen valde att avvakta tills vidare och se hur SRD deltagandet kommer att se ut till hösten.
- PH fyller år och frågan ställde sig huruvida vi ska överlämna en present. Valet föll på att vi överlämnar en flaska whiskey.
- §14 Meddelanden Inget att meddela.
- §15 OFMA Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet avslutat kl 18:10



Vid protokollet

Justeras

Sofie Eliasson
Mötessekreterare

Felix Aronsson
Ordförande